

Arnaud Herrmann

Directeur du Développement Durable, AccorHotels

Sustainable Development Director, AccorHotels

À l'issue d'études d'ingénieur et l'obtention d'un diplôme de master HEC, Arnaud Herrmann a collaboré au sein du Département environnement et développement durable d'Ernst & Young durant 10 ans. Il a animé le secteur B2C (grande conso, tourisme, distribution, média-télécom) et a pris en charge les activités liées à l'approche «produit» et aux systèmes de management.

Il a rejoint AccorHotels en 2013 pour prendre la Direction du développement durable. À ce titre, il a défini et coordonné la mise en œuvre du programme RSE du Groupe « PLANET 21 – Acting Here », déployé dans plus de 4200 hôtels, auprès de plus de 250.000 collaborateurs, répartis dans près de 100 pays. Il est également membre du Comité Éthique & RSE, dont le rôle est de fixer et suivre les engagements du Groupe en matière de développement durable et de compliance.

After studying engineering and graduating with a master's degree from the HEC business school, Arnaud Herrmann spent ten years in the environment and sustainable development department at EY (Ernst & Young). He oversaw the B2C sector (consumer goods, tourism, distribution, media-telecom) and was in charge of activities related to management systems and the "product" approach.

In 2013 he joined AccorHotels as the group's Sustainable Development Director. In that role, he has designed and now coordinates the implementation of the Group's CSR program, called "PLANET 21 – Acting Here", which was rolled out to 4,200 hotels, reaching 250.000 employees spanning close to 100 countries. Besides this, he is also a member of the Ethics and CSR Committee, whose role is to establish and pursue the achievement of the Group's sustainable development and compliance commitments.